

ឧបសោសដ្ឋា

អំណាចផ្តាច់ការរបស់ហ្វីនស្យែន



បាតុករមានបំណងសម្លាប់មនុស្ស

២៦ តុលា ២០១៥

អំណាចផ្តាច់ការ របស់ ហ៊ុន សែន

ថ្ងៃទី ២៦ តុលា ឆ្នាំ ២០១៥ លោក ហ៊ុន សែន ប្រកាស ធ្វើ សង្គ្រាម ប្រឆាំងនឹង ជន ជាតិខ្មែរ តែ សង្គ្រាម នេះ មាន រូបភាព ជា ភេរវកម្ម ដើម្បី បង្កើត អស្ថិរភាព នៅ ក្នុង អាណាចក្រ ប្រជាជន។ បើ អ្នក ដែល នៅមាន ចម្ងល់ ថា សង្គ្រាម ដែល លោក ហ៊ុន សែន តែងតែ លើកយកមក សម្តែង ប្រជាពលរដ្ឋ ថា មានរូប បែបណា គឺ ព្រឹត្តិការណ៍ មាន កើតឡើងនៅ ថ្ងៃ ទី ២៦តុលា នេះឯង។ តែ ព្រឹត្តិការណ៍ ដ៏ សាហាវនេះ វា គ្រាន់ តែ ជា ការបន្ត ធ្វើ អំពើ ហិង្សា ដែល ជា គោលវិធី របស់ ហ៊ុន សែន ដើម្បី រក្សាអំណាច របស់ គាត់។ ដូច្នោះ វា គ្មាន អ្វីប្លែក ឬ ជា ព្រឹត្តិការណ៍ ថ្មី សំរាប់ ប្រជាជាតិខ្មែរនោះទេ។ ឧទាហរណ៍ថ្មីៗ គឺ ហ៊ុន សែន បាន បញ្ជា ៨ ក្រុមបក្សពួកគាត់ សម្លាប់ បាតុករក្រោយ ពី ការបោះឆ្នោត ឆ្នាំ ២០១៣ ដើម្បី រក្សា អំណាច របស់ គាត់។ ពិតណាស់ គោលវិធីនេះ វា មាន ប្រសិទ្ធភាព ចំពោះ ហ៊ុន សែន តែ វា បង្ហាញ នូវ ភាព ទាល់ច្រក របស់គាត់ទៅ វិញ ព្រោះគាត់ អង្គុយ លើ អំណាច ច្រើន ទស្សវត្សរ៍ មកហើយ មិន អាច មាន លទ្ធភាព ប្រើគោលការណ៍ថ្មី សំរាប់ រក្សាអំណាច របស់ខ្លួន ក្រៅតែ ធ្វើ ភេរវកម្ម។ បើយើងនាំគ្នា គិតមើលបន្តិច យើងឃើញថា តើ ហ៊ុន សែន មាន ការហត់នឿយ បែបណា ភ្នាក់ពី ដេកកាលណា គិតតែ រក សម្លាប់ មនុស្ស ដើម្បី រក្សាទ្រពសម្បត្តិ របស់ គាត់ ដែល រក បាន ពីលួចជាតិ។ សួរថា តើ ទ្រព្យ ដែល រកបាន ពី ការលួចផង ប្លន់ផង នោះ វាមាន ចំនួនច្រើន បែបណាទៅ បាន ជា គាត់ បោះបង់ ធាតុ គាត់ ជាមនុស្ស សុខចិត្ត រស់ ជា គិរច្ឆាន, គាត់ មាន ១០០ កោដិ, ១០០០ កោដិ ដុល្លារ ? ចំនួន កោដិ នេះ វា អាច ធ្វើ៨ គាត់ ក្លាយ ជា អមតជន ? មនុស្សលោក កាលណាមាន សម្បត្តិ ហួសពី ការគ្រប់ គ្រាន់ សំរាប់ ការរស់នៅ នៃជីវិត វា អាច ក្លាយ ជា ទុក្ខ បើ សម្បត្តិ ដែលមាន នោះ វា ជាតណ្ហារបស់ ខ្លួន ដែល នាំ៨ ខ្លួន ក្លាយជា ទាសករ របស់ទ្រព្យ។ ក្នុងករណី ហ៊ុន សែន គាត់ មិនមែនគ្រាន់តែ ក្លាយ ជា ទាសករ នៃ ទ្រព្យកខ្វក់ របស់ គាត់ តែប៉ុណ្ណោះទេគឺ គាត់ក្លាយ ជា មនុស្ស ថោកទាប ស៊ី ប្រាក់ឈ្នួលសម្លាប់មនុស្ស។ ការដែល គេ ស្មាន មិន ដល់ គឺ ហ៊ុន សែន មាន ប្រតិព័ទ្ធ ខ្លាំងណាស់ ទៅលើទ្រព្យ ចំនួន កោដិ របស់គាត់ ដែល វា គ្មាន អ្វីអស្ចារ្យ សោះ ព្រោះ ទ្រព្យនេះ វា មិន អាច ទិញ អាយុ បន្ថែម និង កិត្តិយស បាន នោះឡើយ។ ដូច្នោះ តើ វា មាន ប្រយោជន៍ អ្វី សំរាប់ គាត់ ? សំរាប់ កូន ចៅ របស់គាត់ ? បើ គាត់ គិតបែបនេះ គឺ ជា ការយល់ ច្រឡំ ជំណាស់ ព្រោះទ្រព្យកខ្វក់ នេះ វា ជា ទុក្ខ សំរាប់ គ្រួសារគាត់ទៅវិញទេ។ គេដឹងថា ទ្រព្យកខ្វក់ នេះ ជារូបភាព នៃ ពួក ឧកញ៉ា មួយចំនួនធំ នៅស្រុកខ្មែរ ជា ឈ្មួញទុច្ចរិត កេងប្រវ័ញ្ច លើប្រយោជន៍ ជាតិ ដើម្បី រក ចំណេញ គ្មាន សីលធម៌ និង ស្តី ហ៊ុន សែន តែប៉ុណ្ណោះ។ វា មិន ដែល ឃើញ ប្រទេស ធ្វើ អភិវឌ្ឍន៍ ណាមួយ មាន តែ ហាងទំនិញ លក់ តែ ផលិតផល ប្រណិត និង ផលិតផល ការបរិភោគ ការប្រើប្រាស់ នាំចូល ពីបរទេស មាន ផ្លូវល្អ ស្ពានល្អ នៅ តែ ក្នុងទីក្រុង មាន មហាវិទ្យាល័យឯកជន យកតម្លៃ ហួសពី ឋានៈជីវភាព របស់ ប្រជា ជន គ្មាន ពេទ្យព្យាបាល ដោយឥតយកតម្លៃ ពី ជនក្រីក្រ គ្មាន ភ្លើង អគ្គិសនី គ្មាន ទឹក សម្រាប់ផឹក នៅឯ ជនបទ។

អំណាចផ្តាច់ការ របស់ ហ៊ុន សែន

អ្វី ដែល ខ្ញុំ បាន រៀបរាប់ ខាង លើនេះ សុទ្ធ ជា អំពើ ហិង្សា របស់ ហ៊ុន សែន ដែល មិនអាច ខ្មែរ សាមញ្ញ ណាម្នាក់ គ្មាន ប្រតិកម្ម បាន នោះឡើយ លើកលែងតែ បក្ស ពួក ឬ កូនចៅ លោក ហ៊ុន សែន ទើប មើលឃើញ អំពើ ទាំងឡាយ នេះ ថា ជា ការរក្សា សន្តិសុខ ដល់ សង្គម ដើម្បី សន្តិភាព និង ធ្វើ អភិវឌ្ឍន៍ជាតិ។ តែចំពោះខ្ញុំផ្ទាល់ ដែល ជា ខ្មែរ សាមញ្ញ ម្នាក់ មិនចូល គណបក្ស ណាមួយ មិនមាន បក្សពួក តែក៏ មិនជា អ្នក អព្យាក្រឹត រវាង អំពើល្អ និង អំពើអាក្រក់ នៅ ចំពោះមុខ អំពើ ព្រៃផ្សៃ បែបនេះ គឺ ខ្ញុំ មាន ជម្រើស គ្មានមន្ទិល នៅក្នុងចិត្ត នោះឡើយ គឺ ផ្ដន្ទាទោស នូវ អំពើ ព្រៃ ផ្សៃ ដែល មាន កើតឡើង ជាថ្មី នៅថ្ងៃ ទី ២៦ តុលា។ ត្រូវដឹងថា អំពើបែបនេះ នៅតែ មាន កើតឡើងជានិច្ច បើ ប្រជាពលរដ្ឋ នាំគ្នាសម្ងាត់ ខ្លាចអំណាច ហ៊ុន សែន ដែល ជាអំណាចមួយ កំពុងដើរ រក ជីវិតអរសាសន របស់ វា ទៅហើយ ហើយ នាំ គ្នា ដេកចាំ បោះឆ្នោត ឲ្យគណបក្ស សង្គ្រោះជាតិ នឹកស្មាន ជាថ្មី ថា ជា អ្នកសង្គ្រោះជាតិ តែការ ពិត គណបក្សនេះ និង គ្រប់ គណបក្ស ដែល ចូលទៅបោះឆ្នោត នៅ ឆ្នាំ ២០១៨ គឺ ប្រ កដ ជា នាំគ្នាទៅ សង្គ្រោះ អំណាច ហ៊ុន សែន ម្ដងទៀត សំរាប់ ហ៊ុន សែន ប្រព្រឹត្តអំពើ ហិង្សា គ្រប់ រូបភាព ដូចយ៉ាង ធ្វើ អភិវឌ្ឍន៍ តាម ការលក់ សម្បត្តិជាតិ រឹបអូស ដីធ្លី ប្រជាពលរដ្ឋ និង ធ្វើ និគ្រោះ ទៅ លើ អ្នកប្រឆាំងមតិ និងខ្លួន។ អាណត្តិទី៦ គឺ ជា ពេលបង្ហើយ សំរាប់ យៀកណាម គេ លេប ស្រុកខ្មែរ ជា ស្ថាពរ។ សុំ កុំភ្លេច ថា រឿង បាត់ ទឹកដីជាតិ ហ៊ុន សែន អត់ ឈើក្បាល នោះទេ គាត់ ខំធ្វើ យ៉ាងណា កុំឲ្យតែបាត់ ទ្រព្យកោដិ របស់ គាត់ តែប៉ុណ្ណោះ។